
 

 
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 071223 
 

 

Mødedato 

07.12.2023 

Mødested/lokale 

Mødelokale 1  
ved kontoret 
 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen 

Afbud ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra  

Direkte telefonnr. 

21579648 

 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 17:00 - 17:05 
 

2. Høringssvar på forvaltningens katalog med reduktionsforslag jf. budgetforlig 17:05 – 17:35 
Bilag 3A+3B 
 

• kommuneniveau. Resultaterne af undersøgelsen vil efter planen blive offentliggjort i 
november/december måned. 

 
Der er taget initiativ til at få lavet fælles høringssvar på vegne af flere skoler i Vejle Kommune. 
Der vil blive lavet både et høringssvar og en artikel til Vejle Amts Folkeblad, som lægger sig op 
af den artikel, som er sendt fra foreningerne omkring skolerne. Der er også lavet et høringssvar 
fra vores lokalMED med fokus på, hvordan besparelserne vil ramme vores dagligdag. 
Hvis vi skal lave et høringssvar selv, kunne det give mening at være meget konkret i, hvad det 
betyder på vores skole. Vi udfærdiger et høringssvar og sender det rundt på mail. Kunne der 
evt. være medarbejdere, som har lyst til at stille sig til rådighed for evt. interview? 

 
 
 
 



3. Orientering 17:35 – 18:35 
 

 
Skoleledelse 

• Trivselsmåling – i uge 4 starter der en trivselsmåling for alle personaler. Vi har en aftale 
med en HR-konsulent omkring at hjælpe os til at arbejde med resultatet.  

• Status klimahandleplan – Det er et tiltag i Vejle Kommune, at alle institutioner skal have en 
klimahandleplan og to greenteam repræsentanter blandt eleverne. Vi har fået samlet en 
masse penge til at få plantet en masse træer på matriklen. Det bliver et fællesprojekt 
mellem forældre, elever og medarbejdere at få dem plantet til foråret 

• Status SFO – vi har ca. 220 indmeldte børn i SFO 1 og 2 og er dermed i overvejelser, om der 
skal ansættes endnu en medarbejder. Generelt er der en god kultur i vores SFO. Vores 
største udfordring er Klubben. Der er fokus på, hvordan vi kan lokke flere brugere til 
Klubben ift. aktiviteter. Kunne der være en obs. På, om der skal laves et reklamefremstød? 

 
Medarbejdere 

• Meget fravær af forskellige årsager og det presser generelt den øvrige gruppe af 
medarbejdere.  
 

Formand 

• Forældrehenvendelse (Bilag1) – Anders orienterer omkring en henvendelse fra en 
mellemtrinsforælder og udfærdiger et svar.  

• Forventninger til samarbejde og kommunikation – stort behov for, at der bliver 
tilkendegivet, om man deltager eller ikke deltager, samt at man på forhånd er forberedt til 
mødet.  

• Bilfri zoner (hjertezoner) ved skolen – Vi arbejder videre med de forslag, der er kommet 
ind. 

• Landsrådsmøde 

◦ Skolebestyrelsens rolle fremadrettet 
◦ Café dialoger om Samarbejde og Synlighed 

◦ Forældrerådgivning er et tilbud gennem Skole og Forældre, som kan bruges til at guide 
forældre.  

◦ For at der kan føres tilsyn med skolen, kan skolebestyrelsen kræve at få uddybende 
oplysninger ift. til en personalesag, hvis bestyrelsen ikke mener, de har hørt nok.  
 

Elevråd 

• Støtter op omkring gallafesten  

• Trivslen er god, men enkelte klasser har nogle udfordringer.  

• Drøftelse af det faglige niveau ud fra en artikel læst i Vejle Amts folkeblad 

• Hvordan kan kunstig intelligens bruges i undervisningen?  
 

 
4. Julefrokost 18.35 - 19.15 

 
 



5. Forretningsorden (B) Bilag 2 19:15 – 19:45 
Forretningsorden gennemgås og revideres eventuelt med udgangspunkt i nogle ændringer 
som ledelsen og formanden har drøftet: 

• Lade Årshjulet (evt. i en lettere revideret udgave) køre over to år (valgperiode) 

• Forkorte mødetiden fra 3 timer til 2 timer (ingen spisning) 
 
Generelt en tilfredshed med at møderækken er som nu samt længden på møderne. Det kunne 
være en god ide at fortsætte et årshjul over eks. 2 år. Kunne det være en ide at lave et fælles 
møde, hvor man inviterer forældrerødderne ind? Kunne det være en ide at veksle mellem 
metoderne til afvikling af møderne, så det ikke bare er bordet rundt? Anders laver et forslag til 
en justering af forretningsordenen.  

 
 
6. Punkter til næste møde 19:45-19.50 

 
National brugertilfredshedsundersøgelse af folkeskole, specialskole og SFO.  
Danmarks Statistik gennemførte fra marts til august 2023 en national 
brugertilfredshedsundersøgelse blandt forældre til børn i 0.-9. klasse i landets folkeskoler, 
specialskoler og SFO`er. Brugertilfredshedsundersøgelsen består af et spørgeskema, som 
forældrene modtager i E-Boks eller med posten. Som de tidligere år er det forventningen, at 
skolerne drøfter skolens resultatet af forældretilfredshedsundersøgelsen i LokalMED og i 
skolebestyrelserne. Forvaltningen forelægger Børne- og Familieudvalget resultatet. 
 
- Kommunikation 
- Trafikale forhold 
- Trivselsmåling 
- Opfølgning på fravær hos personalet 
 
 

7. Evt. 19:50 – 20:00 
 

 


